
 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
Pel que respecta a l’ordenança reguladora de la tassa per el servei de clave-

gueram el Sr. Viol Zaragozà comenta que els drets de connexió a la xarxa de 

clavegueram estaven totalment desfasats i en la nova ordenança  s’equiparen 

al que es cobra per dret de connexió a la xarxa d’aigua potable, es a dir, un 

pagament únic de 150 euros.

Pel que fa a la tassa per conservació i manteniment de la xarxa de clavegueram 

s’ha muntat de 6 euros a l’any a 12 euros a l’any i comenta que a Sant Mateu 

està entre 15 i 30 euros, depens del tipus de vivenda o activitat que es connec-

ta. El Sr. Viol Zaragozà explica que aquesta muntada de la tassa pot parèixer 

una pujada exagerada, però, la veritat siga dita, si s’haguera actualitzat con-

forme ha muntat l’IPC anualment, ara no tindríem que fer aquesta muntada de 

colp, encara que si apliquem l’IPC acumulat des d’octubre de 1989, data en 

que fou aprovada la que ara es substituirà, hem d’aplicar un augment del 109% 

a la tarifa antiga de 6 euros, i això ens dona un resultat actualitzat de 12,51 

euros, una mica per dalt del que s’aplicarà amb la nova taxa.

El Sr. Viol Zaragozà continua comentant l’ampliació que s’ha fet de la tassa 

per expedició de documents administratius i enumera els nous conceptes in-

troduïts.

Sobre l’Impost de Construccions, Instal·lacions i obres comenta que s’ha reduït 

el percentatge en un 0’50% però que en contrapartida es cobrarà una tassa 

per expedició de llicència que serà del 0’50%, així si després de sol·licitar-se 

una llicència d’obra, al cap del temps el sol·licitant estima la seua anulació es 

tornaria el que ha pagat però amb el 0’50% menys del PEM que correspon a 

aquesta tassa per tramitació i expedició de la llicència.

Sotmesa la proposta a votació, per sis vots a favor del Sr. Alcalde i el grup JNP, 

i quatre vots negatius, del grup popular, s’acorda:

1/ Aprovar el text modificat de les ordenances esmentades.

2/ Exposar  al  públic este acord mitjançant edictes en el tauló d’anuncis i en 

el Butlletí Oficial de la Provincià, per termini de trenta dies hàbils, a contar des 

de el següent al de la publicació en aquest, als efectes de que  els interessats 

puguin examinar-lo i presentar las reclamacions que estimen oportunes.

3/  Que  suposant que no  es presentessin reclamacions  en  el dit termini, la 

modificació de les ordenances es considera aprovada  definitivament, i es pro-

cedisca a la publicació del text íntegre.

El portaveu del grup popular Sr. Moliner Forés diu que estan en contra de qual-

sevol pujada d’impostos per la situació econòmica actual, que si fora el cas 

s’hauria de mirar la baixada de despeses de l’Ajuntament.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu que no es tracta d’una pujada 

d’impostos i li diu al Sr. Moliner Forés que no confonga impostos amb taxes. 

Que al seu grup també els agradaria no tenir que fer pagar per cap servei 

però que açò és impossible i menys encara quan la Generalitat ens deu a 

l’Ajuntament 80 milions de les antigues pessetes. Que aquesta muntada és una 

actualització de les quotes perquè la majoria de les taxes no s’havien modificat 

des de l’any 1999. Que la diferència entre impostos i taxes és que les taxes les 

paga qui utilitza el servei.

El Sr. Moliner Forés diu que caldria veure la gestió que desenvolupa l’equip de 

govern davant l’Ajuntament.

El Sr. Viol diu que l’equip de govern pensa que la gestió que es fa és bona.

El Sr. Moliner diu que ell pensa que no. 

El Sr. Viol li repetís que si la Generalitat pagara no caldria tal vegada recórrer 

a aquestes actualitzacions de taxes i que els retards en els pagaments de la 

Generalitat tenen en una situació caòtica a molts Ajuntaments, entre ells el de 

les Coves.

El Sr. Moliner diu que això no és excusa.

El Sr. Viol diu que hi ha que seguir donant servies,  que el que es fa és actualit-

zar taxes, que no impostos i seguint mantenint els serveis al ciutadà.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que  algunes taxes que ara s’actualitzen no se paga-

ven i que ara no és el moment per a cobrar-les degut a la mala situació econò-

mica, i que el grup JNP continua amb la seua política  de pujar impostos.

El Sr. Ciurana Nos diu que s’aprova l’actualització de taxes i que açò repercutís 

a qui utilitza els serveis, que no és justs que els serveis deficitaris els paga tot 

el poble quan els haurien de cobrir els que fan ús d’ells.

El Sr. Zaragozà Julián diu que és millor  anar poc a poc i buscar la forma de 

reduir les despeses sense carregar a la gent, i proposa que s’estudie l’estalvi 

en enllumenat públic.

El Sr. Viol diu que ja s’ha mirat, i que a la part nova es pot fer amb un reductor 

de flux.

El Sr. Alcalde diu que  ja s’ha reduït la partida d’electricitat, però que amb la 

pujada del 15% prevista per a l’any pròxim no se pot evitar la despesa.

El Sr. Ciurana  també comenta que s’està mirant si s’estalviarà més amb la 

reducció de flux o apagant la meitat de les llums en alternança.

La Sra. Orient diu que si la gent paga més per taxes tindrà menys per al seu 

consum.

La Sra. Montull diu que aquesta actualització de les taxes no és una modificació 

tan significativa com per a arruïnar a ningú, i que tenim que comprendre que el 

que utilitza els serveis els ha de mantenir econòmicament.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que la realitat és la que és i la situació mala, i que si 

tot lo que se va cobrar l’anterior legislatura o haguera tingut la gent seria d’una 

altra manera.

El Sr. Viol diu que  preferissen actualitzar estes taxes que no altres serveis més 

necessaris, com la ludoteca, i que el comentari del Sr. Zaragozà Muñoz està 

fora de lloc, i si no que mire a l’Ajuntament de Castelló i altres Ajuntaments que 

per mantenir serveis estan actualitzant taxes i inclús augmentant impostos i que 

ja es veurà el que farà el partit popular ara quan comença a governar l’estat 

espanyol, que dins d’uns mesos si el Sr. Miguel Zaragozà vol tornaran ha parlar 

d’impostos, muntades y retallades.

7é.  MODIFICACIÓ D’ORDENANCES: REGULADORA DE LA VENDA NO 

SEDENTÀRIA I REGULADORA DE LA UTILITZACIÓ DELS LOCALS MUNI-

CIPALS. 

El Sr. Alcalde explica que el motiu de la modificació d’aquestes ordenances és  

per a canviar l’horari i la modalitat de les quotes per al mercat del dimecres, i 

la de utilització de locals per a que queda clar qui ha de netejar-los i si puja la 

fiança per las destrosses que a vegades s’han fet a la pista.

Sotmesa la proposta a votació, per sis vots a favor del Sr. Alcalde i el grup JNP, 

i quatre abstencions, del grup popular, s’acorda:

 1) Aprovar el text modificat de les ordenances esmentades.

 2) Exposar  al  públic este acord mitjançant edictes en el tauló 

d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la Provincià, por el termini de trenta dies 

hàbils, a contar des de el següent al de la publicació en aquest, als efectes 

de que  els interessats puguin examinar-lo i presentar las reclamacions que 

estimen oportunes.

 3) Que  suposant que no  es presentessin reclamacions  en  el dit 

termini, la modificació de les ordenances es considera aprovada  definitiva-

ment, i es procedisca a la publicació del text íntegre.

8é. APROVACIÓ DE PRESSUPOST PER A L’ANY 2012 . 

El Sr. Alcalde comenta al ple que s’han fet uns pressupostos realistes i austers, 

amb un esforç considerable per estalviar però a la vegada sense deixar de do-

nar serveis als ciutadans, i sobre tot s’ha retallat en el capítol de personal. Que 

es conscient que són més reduïts que l’any anterior, però hi haurà que esperar 

a que la situació econòmica millore durant l’any dos mil dotze.
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